

Title (en)

SEAT IN THE FORM OF A CHAIR, BENCH OR THE LIKE.

Title (de)

SITZVORRICHTUNG IN FORM EINES STUHLES, EINER BANK OD.DGL.

Title (fr)

SIEGE EN FORME DE CHAISE, BANC OU SIMILAIRE.

Publication

**EP 0460017 A1 19911211 (DE)**

Application

**EP 90903592 A 19900217**

Priority

- DE 3905289 A 19890221
- DE 3913688 A 19890426

Abstract (en)

[origin: WO9009751A1] In a seat of the invention in the form of a chair (10), bench or the like, with a sitting surface, a seat cushion (20) or the like, having a dished surface and a front (26) crossing a bead (22), the bead defines a ridge line (23) running as far as the rear (24) of the seat cushion or the like which, with the side-walls (28) on either side of the ridge line narrowing towards the front, forms an upper dished sitting surface (32) adjoining a forwardly inclined tray (34). The top (29) of the side-wall (28) rises from the front (26) at an angle of about 45 DEG , runs virtually horizontally along a front region across the longitudinal axis of the seat cushion and then runs at a plane angle to the height of the back.

Abstract (fr)

Un siège en forme de chaise (10), banc ou similaire comprend la surface de siège, un coussin (20) ou similaire, qui présente une surface concave et un côté frontal (26) transversal qui forme un bourrelet (22). Le bourrelet détermine une arête (23) qui s'étend jusqu'à la partie postérieure (24) du coussin ou similaire et qui forme avec les parois latérales (28) qui diminuent vers l'avant des surfaces concaves supérieures (32) des deux côtés de l'arête, ainsi qu'une dépression de soutien (34) adjacente inclinée vers l'avant. Le bord supérieur (29) de la paroi latérale (28) s'élève depuis le côté frontal (26) d'un angle de 45° environ, puis s'étend presque horizontalement après une région frontale transversale à l'axe longitudinal du coussin et se termine finalement par un angle plat par rapport à la hauteur du dossier.

IPC 1-7

**A47C 7/02**

IPC 8 full level

**A47C 7/02** (2006.01)

CPC (source: EP)

**A47C 7/029** (2018.07)

Citation (search report)

See references of WO 9009751A1

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE FR LI LU NL

DOCDB simple family (publication)

**WO 9009751 A1 19900907**; AT E96290 T1 19931115; DE 4005075 A1 19900823; DE 59003257 D1 19931202; DE 9007717 U1 19940901;  
EP 0460017 A1 19911211; EP 0460017 B1 19931027

DOCDB simple family (application)

**DE 9000107 W 19900217**; AT 90903592 T 19900217; DE 4005075 A 19900217; DE 59003257 T 19900217; DE 9007717 U 19900217;  
EP 90903592 A 19900217